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motto:

"Všichni vědí naprosto přesně, jak mají žít druzí. Zato nikdy nevědí, jak mají žít oni
sami."

PAULO COELHO 

StaroSta obce informuje
     Zastřešení obecní prodejny…

     Jak všichni vidíme, začíná se nad naší obecní prodejnou zvedat nová sedlová střecha,
která by měla jednou provždy zamezit zatékání do prodejních a skladových prostor naší
prodejny. Jak jsme již dříve informovali, dostali jsme od Krajského úřadu Olomouckého
kraje dotaci ve výši 300.000 Kč na tuto rekonstrukci. Po předložení dalších dok-
ladů potřebných k uzavření
smlouvy o převodu peněz na
náš účet jsme vyhlásili
výběrové řízení na zhotovitele
této opravy. Výběrové řízení
pro nás zařizovala paní Bc. Iva
Dokoupilová, která také zod-
povídala za to, že je celé
výběrové řízení podle zákona
a v pořádku. Do výběrového
řízení na rekonstrukci střechy
obecní prodejny bylo osloveno
6 firem. Nabídku podala jedna
jediná, a to firma pana Petra
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Štěpánka. Tato firma nabídla
cenu 1.622.958,98 Kč včetně
DPH. Protože jsme se nikdy
nesetkali s tím, že se do
výběrového řízení přihlásila
jen 1 firma, okamžitě jsme
kontaktovali paní Do-
koupilovou s dotazem, zda
můžeme uznat soutěž a její
výsledek za platný. Paní Do-
koupilová nás ubezpečila, že
je vše v pořádku a soutěž
i s jednou podanou nabídkou
je platná. Proto starosta obce
navrhl zastupitelům obce na
zasedání zastupitelstva, aby
schválili výsledek výběrového
řízení a s firmou pana
Štěpánka jako vítězem
soutěže byla uzavřena sm-
louva o dílo. Jak se ukázalo na
zasedání, 3 zastupitelé byli
proti uzavření smlouvy s tím,
že by se mělo vyhlásit nové
výběrové řízení. Ostatní 4 za-
stupitelé byli přesvědčení, že
se neporušuje zákon ani
pravidla pro danou soutěž
a souhlasili s výsledkem výběrového řízení. Odhlasovali tedy vítěze na rekonstrukci
střechy obecní prodejny a následně i uzavření smlouvy o dílo s panem Štěpánkem.
Zastupitelé se dohodli, že stavební dozor bude pro obec provádět pan Ladislav Šnévajs.
Stavba má být zkolaudována do 30. 10. 2015. Jsme přesvědčení, že odstraněním zatékání
a následnými vnitřními opravami se zase o něco zlepší kultura nakupování a podaří se
nám přilákat další spokojené zákazníky do naší prodejny. 

Ladislav Sypko, starosta obce

     rekonstrukce čistírny odpadních vod

     Zastupitelstvo obce dále odsouhlasilo na letošní rok opravu čistírny odpadních vod.
Oprava proběhne v měsíci srpnu až září letošního roku. Bude se jednat o opravu části
pláště, oplechování a izolaci potrubí, o částečnou výměnu sacího potrubí, opravu lávky
včetně uchycení převodovky a provzdušňovací vrtule, opravu střechy na budově čistírny
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odpadních vod. Budou také provedeny nátěry kovových částí objektu. Do tohoto
výběrového řízení se přihlásili 4 firmy a dle cenové nabídky zvítězila firma Swietelsky.
S vítěznou firmou bude uzavřena smlouva do půlky srpna a hned po uzavření smlouvy
může zahájit rekonstrukci. Při této rekonstrukci nebude významně omezen provoz
čistírny odpadních vod. Náklady na tuto rekonstrukci by měli činit 670.964,- Kč bez
DPH. Celá akce má být vyúčtovaná do konce října 2015.

Ladislav Sypko, starosta obce

     Pejskaři v naší obci

     Poslední dobou se v naší obci rozmáhá venčení domácích mazlíčků na veřejných
prostranstvích. Vidíme, jak majitelé pejsků tyto psy venčí nejčastěji v zámecké zahradě,
na obecních pozemcích a u domů občanů naší obce. Tito pejsci dělají potřebu do zeleně
a občůrávají fasády, dveře a vrata rodinných domů. Od občanů těchto nemovitostí
slyšíme časté stížnosti na to, proč jim má cizí pes čůrat po vratech a fasádách. Zaměst-
nanci obce, kteří provádějí údržbu zeleně si zase stěžují na hromádky, které jsou v trávě
a dovedete si představit, jak to dopadne, když do těchto výkalů zajedou sekačkou nebo
strunovou sekačkou.
     Jen málo majitelů pejsků, po svých mazlíčcích tyto hromádky uklidí a dají je do
odpadkových košů. Proto zastupitelstvo obce bude projednávat novou vyhlášku, kde se
tímto problémem budeme důkladněji zabývat. Uvažujeme o zákazu venčení psů
v zámeckém parku, dále zvažujeme navýšení poplatků pro občany, kteří psy venčí na
obecních pozemcích. Uvažujeme o tom, že tito psi by měli mít zakoupenou zvláštní
známku, která by je ale stejně neopravňovala k tomu, aby poškozovali majetek jiných
občanů. Zastupitelé obce by rádi znali Vaše názory, které můžete buď oficiální cestou
(dopisem) nebo ústně při osobním kontaktu sdělit zastupitelům. 
    Teď bych si dovolil všechny pejskaře, kteří venčí své pejsky na obecních

prostranstvích požádat, aby nosili sáčky a výkaly po svých psech uklízely. Není přece
možné, aby majitelé nechali svého psa pravidelně močit na buxusy v zámecké zahradě
a pak se mně zeptali, čím to je, že některé rostliny žloutnou a usychají. Každému musí
být jasné, že pokud pes pravidelně čůrá na jedno místo, tak to rostlinu spálí. Dále bych
chtěl požádat, aby všichni psi byli při procházce po obci na vodítku. Není naším cílem
nějakých způsobem pejskaře omezovat, ale opravdu znečištění výkaly je už neúnosné.
     Doufáme, že najdeme společné řešení, které bude vyhovovat všem. 

Ladislav Sypko, starosta obce

Léto buDiž PochváLeno
     Dubnové teploty letošního roku se držely svých vyjetých kolejí a nepřekročily loňský
průměr. Také dubnové srážky nevybočily z normálu. Počasí se v květnu nepřiblížilo
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loňským teplotám, navíc chybělo v květnu 20
mm srážek. Červnové teploty srovnaly krok
s loňským rokem, srážek napadlo o 12 mm
více. Za to červencové srážky jsou minimální
a dosahují 20% loňského měsíce července.
Nebýt lokálních bouřek v okolí ke konci
měsíce, byl by letošní červenec nejsušším za
posledních 10 let. I když loni bylo hodně
tropických dní, v letošním roce teplota trhala
rekordy. Například na digitálním teploměru obráceném na západní stranu byla 22. čer-
vence v 18,30 hodin teplota 59,2°C, ještě ve 22 hodin stále ještě byla teplota 28,7°C.
Takovou teplotu nepamatujeme od roku 2000. Další týdny nám ukáží, zda nám tropické
teploty vydrží nebo se vrátí k normálu.
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Den matek
     Druhou květnovou neděli odpoledne se konala besídka pro maminky. Přišly se podí-
vat nejen maminky, ale i babičky a tety. Jako první vystoupily děti MŠ s pásmem bás-
niček a písniček. Malé tanečnice ze školky předvedly taneční vystoupení pod vedením
Kamily Tenčíkové.
Místní děti, které
n a v š t ě v u j í  Z Š
v  Nezamyslicích,
přednesly mamin-
kám krásné bás-
ničky. O hudební
v y s t o u p e n í  s e
postarala Ivetka
Kocourková a Voj-
ta Přibyl. 
     Sólové taneční
vystoupení před-
vedla Julie Fider-
máková. Besídka
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se dětem moc povedla a byly odměněny
zaslouženým potleskem a maminky
kytičkou. Kateřina Dostálíková
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míStní ženy
     V pátek 8. 5. se konal závod na
k o l e c h ,  k o l e č k o v ý c h  b r u s l í c h
a  koloběžkách. Nejdříve proběhl závod
na čas a potom závod zručnosti. Všichni
účastníci závod úspěšně dokončili,
a proto byli odměněni medailemi
a diplomy. Po závodu jsme se vydali
upálit čarodějnici Růženu. Děti soutěžily
v několika disciplínách jako třeba let na
koštěti, házení šiškou nebo motání
pavouka. Po upálení Růženy si každý
opekl špekáček a prožili jsme příjemné
odpoledne. Den dětí jsme oslavili
návštěvou ZOO Kopeček. Nejprve nás
čekala cesta vlakem a potom autobusem.
V ZOO jsme viděli spoustu zajímavých
zvířat ,  navštívil i  jsme „Lanáček“
a dětské hřiště, někteří odvážlivci se vy-
dali i na rozhlednu, ze které byl krásný
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výhled na okolí. Výlet se moc vydařil, a proto jsme se vydali na další. Na oslavu
ukončení školního roku jsme autobusem vyjeli navštívit zámek Lysice a Boskovice. Na
zámku v Boskovicích se konala výstava kostýmů z pohádky Arabela. V zámeckých
komnatách byly vystaveny šaty princezny Arabely, Xénie a dalších pohádkových by-
tostí, některé vylekala maska Fantomase. Děti si i zasoutěžily a byly odměněny sladkou
odměnou. Lysickým zámkem nás provázela komtesa z rodu Dubských v dobovém
kostýmu. Provedla nás krásnými komnatami Lysického zámku a seznámila nás s jeho
historií. Prohlédli jsme si i zámeckou zahradu, děti si zaskákaly na nafukovacím hradu
a občerstvily se zmrzlinou. Výlet jsme si užili a dozvěděli jsme se mnoho zajímavých
informací. Doufáme, že si takto užijeme i další akce.

Kateřina Dostálíková

Červnové akce v mateřSké škoLe
     Konec školního roku bývá
naplněn akcemi, na které se děti těší.
Nebylo tomu jinak ani v naší
školičce. Školní výlet se uskutečnil
do muzea Špalíček v Prostějově, kde
by la  výs t ava  pohádkových
postaviček Pat a Mat. Děti si
prohlédly vybavení jejich domečků
a od paní průvodkyně se dozvěděly
zajímavosti z natáčení. Závěr výletu
byl v cukrárně, protože bylo velké
horko a zmrzlina hezky osvěžila.
Další hezký den proběhl společně
s rodiči na školní zahradě. V pátek
navečer se rozhořel oheň, u kterého
se sešla veselá společnost – děti
s rodiči i sourozenci, zaměstnanci
a přátelé školy. Všem chutnaly
opékané špekáčky i dort, který jsme
dostali jako pohoštění z narozeni-
nové oslavy naší malé kamarádky.
Po ukončení této akce nešly všechny
děti domů, ale kdo chtěl, mohl zůstat
spát ve školce. Pro tyto odvážlivce
byla připravena ještě cesta do
zámecké zahrady, kde splnili úkoly
a potom u vodní nádrže při setkání
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s rybáři se podívali, jak se připravuje návnada pro ryby a nahazují udice. Sluníčko už
dávno spalo, když děti uléhaly ke spánku, na lehátku nebo ve spacáku na podložkách.
Ráno nezaspal nikdo, děti ani rodiče, kteří se na sebe už moc těšili. Dojmů k vyprávění
bylo hodně. 



15



16



17

     Ve spolupráci s SPOZ jsme tradičně připravili „ STUŽKOVÁNÍ“ rozloučení s dětmi,
které odchází do základní školy. Anabela Gabrišáková, Vendula Gáborová, Lukáš Ko-
courek a Martin Komárek se dobře připravili - každý si vybral oblíbenu básničku, se
kterou vystoupil. Potom z rukou pana starosty převzaly děti knížku s věnováním a rodiče
finanční příspěvek na vybavení dětí do školy. Celá akce skončila pro všechny účastníky
u občerstvení v cukrárně. A ještě se můžete podívat na tablo MŠ - ochotně nám ho nain-
stalovali v místní prodejně. Ke všem těmto událostem jsou i hezké fotografie. Potom
ještě dva týdny provozu školičky v červenci a také v srpnu a celý školní roku bude de-
finitivně ukončen. 1. září začínáme znovu - další školní rok s novým kolektivem dětí.

Vlasta Matoušková, ředitelka školy
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ProČ Píšeme o františku komárkovi 
ve ZPravoDaji?
     Začátkem června letošního roku kontaktoval obecní úřad zaměstnanec Muzea kočárů
v Čechách pod Kosířem p. Milan Novák s dotazem, zda by bylo možné dohledat v naší
evidenci obyvatel informace o Františku Komárkovi. O Františku Komárkovi? I když
jsem věděla, že v Doloplazech rodina Komárkových žila (podotýkám, že nejde
o Komárkovi, kteří zde žijí v současné době), netušila jsem, proč by se o Františka
Komárka mělo zajímat Muzeum kočárů. 
     Jak jsem z dalších několika rozhovorů s p. Novákem zjistila, doloplazský rodák Fran-
tišek Komárek byl významným stavitelem kočárů, který měl svou dílnu v Ivanovicích
na Hané. Za zmínku jistě stojí i to, že už ve svých 28 letech byl zvolen předsedou
Okresní jednoty společenstev živností, což svědčí o jeho schopnostech nejen
řemeslných, ale i organizačních. Jeho kočáry byly několikrát oceněny medailemi na
výstavách. A i když v Doloplazech nebydlel dlouho - narodil se v č.p. 4, kde nyní žije
rodina Cesarových, jsem přesvědčená, že by se Doloplazáci měli dovědět něco víc
o životě našeho rodáka, jemuž byla věnována i část programu 8. ročníku Josefkolu
v Čechách pod Kosířem 18. 7. 2015, který pořádá zmíněné Muzeum kočárů. Panu Mi-
lanu Novákovi se podařilo dohledat žijící potomky Františka Komárka - čtyři vnučky,
které byly na Josefkol pozvány a po slavnostním příjezdu v „Komárkových kočárech“



převzaly z rukou „France Josefa“ dokumenty, které se o Fr. Komárkovi a jeho rodině
podařilo najít. 
     Pan Novák byl tak ochotný, že nashromážděné materiály o Františku Komárkovi
poskytl obci Doloplazy a tak se i občané Doloplaz mohou dovědět něco málo o životě
tohoto významného rodáka.

Marie Rundtová

koČárník františek komárek
     Doloplazy (okres Prostějov) je rodná obec
kočárníka Františka Komárka, který se zde
11. ledna 1879 narodil jako třetí ze sedmi dětí
manželům Komárkovým. Dva a půl roku se
v Němčicích na Hané u sedláře Martina Matouška
učil sedlářskému a čalounickému řemeslu
a lakování kočárů. Učení úspěšně dokončil a 15.
března 1896 dostal pod číslem 311 výuční list.
     V letech 1898 až 1902 pracoval jako sedlářský
dělník, čalouník a lakýrník kočárů u Františka
Černého v Kralupech nad Vltavou.
     Následně od dubna 1902 do konce roku 1906
pracoval u sedláře, čalouníka a stavitele kočárů
Karla Valoucha v Litovli. Za ušetřené peníze
1. února 1907 zakoupil od stavitele Ludvíka So-
chova dům č. 487 v Ivanovicích na Hané a téhož
roku zde založil závod sedlářský, čalounický
a kočárnický, tak to stálo i na firemním razítku.
V Ivanovicích na Hané byla roku 1885 zřízena
dvě společenstva - Společenstvo živností svobodných a koncesovaných a Společenstvo
živností řemeslných. Z těchto společenstev se později vydělili a utvořili vlastní společen-

s tva  hos t inš t í ,  s tav i te lé ,
mlynáři, kováři a podkováři,
holiči, kominíci, cementář, dr-
ogista a lékárník. Roku 1907
došlo ke sloučení těchto
společenstev pod Okresní jed-
notu společenstev, které mladý
František Komárek předsedal.

Spolu se svým mladším bra-
trem Janem Komárkem (1883
- 1952) vyučeným kovářem,
který si v Ivanovicích zakoupil
dům číslo 48, začal stavět

20
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kočáry. V nedalekých Pačlavicích si našel Metodějku Judasovou, kterou si 3. 6. 1908
vzal za manželku a vychoval s ní čtyři dcery, které se postupně zapojily do práce
v otcově dílně. Dcera Růžena, nar. 1909, byla velkou oporou v kanceláři. Ludmila nar.
1910 a Jarmila nar. 1913 vyučené sedlářskému a brašnářskému řemeslu pracovaly
v dílně. Jejich dokonalá a pečlivá práce byla také oceňována na výstavách, kde získaly
ocenění za pracovní koňské postroje. Do práce se zapojila i nejmladší dcera Květa nar.
1915.
    Počátkem roku 1911 hledal do své dílny sedlářského dělníka, který se vyzná
v lakování kočárů.
     Krajinská, průmyslová, živnostenská, hospodářská výstava v Rousínově v roce 1911
byla pro Františka Komárka velice úspěšná, zde získal stříbrnou medaili.
     Nastupující válka přerušila výrobu kočárů a František Komárek byl povolán do
armády. Nejprve byl v Krakowě, pak v Karácsony, následně na ruské a italské frontě,
kde sloužil u dělostřelectva. Po skončení války se vrací domů. O něco později se vracejí
domů také jeho bratři Metoděj a Bedřich, kteří padli v Rusku do zajetí. Po návratu se
znovu rozběhla výroba kočárů a bryček a na Horácké krajinské výstavě v Novém Městě
na Moravě v srpnu 1925 dostává František Komárek za vystavený kočár zlatou medaili.
Na zemědělské výstavě ve Vyškově 1928 získává za vystavený kočár a bryčku čestný
diplom.
     František Komárek nevyráběl jen kočáry, bryčky, rychlíčky, kučírky a vozy pro celé
široké okolí, ale také pohovky, kabelky a další čalounické zboží.
     Velké uznání a I. cena, zlatá medaile, byla udělena F. Komárkovi za vystavené
výrobky v Moravských Budějovicích v červenci 1929.
     V roce 1931 hojně inzeruje v tisku a nabízí kočáry i jejich opravy. Následně v srpnu
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1937 vyřizuje nový živnostenský list pouze na brašnářství, sedlářství a čalounictví.
     Dne 4. ledna 1951 pak ukončuje veškeré živnosti, jen sedlářskou si ponechává.
V květnu roku 1963 končí i nelehký život samostatného sedláře, čalouníka a stavitele
kočárů pana Františka Komárka.
     Dodnes můžeme obdivovat jeho kvalitní práci jak v Muzeu kočárů, tak po celé Hané,
žijí zde lidé, kteří mají a dodnes používají kočáry Františka Komárka.

Poděkování při dohledání historie o staviteli kočárů Františku Komárkovi patří:
Paní Štětařové Miroslavě z Ivaně
Paní Hejtmánkové Kamile z Ivanovice na Hané Paní Laitové Ludmile z Černé Hory
Pracovníkům Obecního úřadu v Doloplazech

novinky Ze Světa haSiČů
     Jaro je již dávno za námi,
léto je minimálně již za svojí
polovinou a tak bych se chtěl
podělit o události, které náš sbor
od posledního vydání zpravodaje
„potkaly“.
   I n f o r m o v a l  j s e m  j i ž
o  „Čelčickém uzlu“, i o tom, že
obec zakoupila nový dopravní
automobil, ale někteří naši
spoluobčané již třeba neví, ale
jistě tuší, že nás navždy opustila
naše Avie A30, která nás odvezla
na nejednu soutěž, ale také k mi-
mořádným událostem, jako jsou
třeba povodně. Mimochodem,
letošní rok počasí nehrozí
povodněmi, ale spíše extrémním
suchem a spíše požáry. Ale
abych nezapomněl, naše stará
dobrá Avie neskončila ve šrotu,
ale poslouží dalšímu sboru, který
podobné vozidlo potřebuje. 
     Další akcí bylo 11. 4. námě-
tové cvičení našeho okrsku, kde
byl simulovaný požár skládky
v obci Tištín a kde jsme se
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zúčastnili dobře připravené kyvadlové dopravy vody, tzn., že cisterny jedna po druhé
objíždějí směr požářiště, zdroj vody a doplňují vodu do cisterny, která hasí požár tak,
aby jí nedošla voda. Je to náročné na koordinaci a tu zvládl velitel zásahu dobře i přes
výpadek jedné cisterny, u které došlo k poruše. 
    Náročnější byl onen den ještě kvůli tomu, že náš sbor toho dopoledne pořádal sběr

železného šrotu, který díky absenci svozu, jsme museli nakládat na vlečku za traktorem
a poté ještě přeházet do kontejneru přistaveného kovošrotem. Celá ta námaha nám ovšem
stojí za to, protože jedině tímto způsobem můžeme dotovat soutěže a činnost hasičské
mládeže a nemusíme obtěžovat rodiče příspěvky,
protože to již, jak jsem zjistil, děláme pomalu
jako jedni z posledních sborů.
     1. 5. se konal již tradiční průvod a mše na
počest oslavy svatého Floriána v Němčicích nad
Hanou, kde byla oceněna spousta hasičů, kteří se
zasloužili o činnost jejich sborů.

    7. 5. jsme spolu se zastupiteli obecního úřadu položili kytice a vzdali čest u pomníků,
při příležitosti 70. let konce 2. světové války.
     Soutěžní maraton započal jako obvykle 9. 5. v obci Němčice nad Hanou, kde jsme
letos bohužel neměli zastoupení v mládeži, ale jen v soutěži mužů, kde jsme obsadili
ono tak nepopulární čtvrté místo.
     Na konci května jsme navštívili obec Dřevnovice, kde jsme soupeřili s dětmi na
memoriálu Aloise Zelinky, kde jsme obsadili opět dvě čtvrtá místa.
     Polepšili jsme si na soutěži, jíž se účastní i naši slovenští kolegové a to je o pohár
MAS, která se konala letos v obci Dětkovice. Zde jsme získali první pohár letošního
roku a to bronzový, tedy třetí místo.

    Čekala nás soutěž v Mořicích, kde naši starší žáci obsadili opět čtvrté místo
a odpoledne muži místo třetí.
     Následoval ovšem těžký debakl v soutěži mládeže v Hrušce 13. 6. kde mladší žáci
skončili na devátém a starší až na desátém místě. Spravili jsme to odpoledne výsledkem
mužů a to druhým místem.
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     19. 6. pořádal náš šestnáctý okrsek další cvičení a tentokráte „hořela“ novostavba
v Pivíně. Vodu bylo nutné dopravit na velkou vzdálenost pomocí přenosných požárních
stříkaček a cisteren. I zde byla koordinace jednotek na dobré úrovni.
     20. 6. otvírala slavnostně svoji novou hasičskou zbrojnici jednotka v Nezamyslicích.
I zde jsme byli přítomni slavnostního průvodu a otevření, i když jsme se nezdrželi až
do konce, protože nás čekala soutěž ve Vrchoslavicích, kde naši starší žáci obsadili čtvrté
místo.
     Nyní se musím ovšem vrátit v čase zpět až do
chvíle, kdy se konalo okresní kolo hry Plamen
mládeže a dorostu v Prostějově. 
     16. 5. 2015 se uskutečnilo další okresní kolo
hry Plamen, tentokrát na hřišti Reálného gym-
názia a Základní školy města Prostějov na ulici
Studentská. Na tomto velmi pěkném hřišti jsme
měli svoje tři želízka v ohni za SDH Doloplazy
a to v kategorii středního a staršího dorostu.
Soutěžilo  se  ve  dvou disciplínách a to 100
metrů překážek a tzv. dvojboj. 
     Dvojboj se skládá z dvoumetrové překážky
s oknem, kterým musí závodník proskočit a z 6ti
kilového hasicího přístroje, který musí závodník
přenést a postavit na určené místo aniž by tento
přístroj spadl a proběhnout cílem v co nejkratším
čase.
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    100 metrů překážek obsahuje bariéru vysokou
170 cm (pro děvčata 80 cm), 2 kusy hadic, kladiny
80 cm vysoké a rozdělovače. Závodník musí
překonat bariéru, kladinu, spojit hadice, napojit je
na rozdělovač, připojit proudnici a proběhnout
cílem. 
     Po zdolání těchto dvou sportovních disciplín,
ovšem ještě nemají vyhráno, protože je čekají ještě
testové otázky z požární ochrany, které jsou taktéž
bodovány.
     Naši dorostenci pod dohledem svého trenéra
Milana Peciny mladšího získali skvělé umístění:
Radek Pecina 6. místo, Květa Královičová 3. místo
a Tomáš Porupka 1. místo, čímž se dostal do kra-
jského kola této soutěže, která se koná ve dnech 19-
21. 6. 2015. Budeme mu tedy držet palce, protože
jestli se mu bude dařit tak jako na okresním kole,
má velkou šanci dostat se do celorepublikového kola.
     A proč se vracím až v této chvíli? Protože Tomáš Porupka se 21. 6. zúčastnil tohoto
krajského kola a přes náskok před soupeři soutěž nedokončil pro ošklivý pád z kladiny,
po kterém byl odvezen na vyšetření do nemocnice, kde naštěstí nezjistili žádný vážnější
úraz, kterému zabránila hlavně přilba, která je u všech sportovců povinná. Doufejme
tedy, že příští rok mu to vyjde.
     27. 6. v Dobromilicích nás čekalo sedmé místo starších žáků a čtvrté místo mužů,
28. 6. v Kobeřicích 5. místo.
     Následovala domácí soutěž, kde naši mladší i starší žáci obsadili již několikrát
nešťastné čtvrté místo a muži „A“ 5. a muži „B“ 7. místo. Jak se říká, není každý den
posvícení.
     22. 7. byla naše jednotka povolána na odstranění nebezpečného stromu na dětském
hřišti v Poličkách.
     Zatím nejlepšího letošního času dosáhlo družstvo mužů v Hrušce a to 1. 8. druhým
místem.
     Jak vidno, letos se to hemží samými čtvrtými místy,(občas i horšími) a doufám, že
se toto změní k lepšímu. Čeká nás domácí soutěž veteránů, noční soutěž v Do-
bromilicích, veteráni v Hrušce a Víceměřicích a tak doufám, že alespoň veteráni napraví
letošní reputaci těch mladších.
     V posledním odstavečku bych chtěl apelovat na zdravý rozum všech našich spolu-
občanů.
     Při letošním suchém počasí jsem zaregistroval hazardní rozdělávání ohně. Toto je
nejen zakázáno, ale je toto počínání možno pokutovat a v některých případech i trestně
stíhat.
     Proto doufám, že se naši občané tohoto počínání vyvarují a budou opravdu používat
alespoň toho zdravého selského rozumu.

Za SDH Doloplazy Bátěk Karel
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vítání obČánků 7. 6. 2015

     V neděli 7. 6. 2015 byli na obecním úřadě přivítáni nejmladší občánci naší obce -
Matěj Přecechtěl a Jan Vrána.
     Na úvod zahrála Barbora Vránová na flétnu. Pan starosta našim nejmenším popřál
do života hlavně zdraví, štěstí a laskavé rodiče. Rodičům zase, aby jim jejich ratolesti
dávali jen radost. Adélka Vránová, Vendulka Vránová a Jirka Doležel zarecitovaly pěkné
básničky. 
     Děti do vínku dostaly od OÚ finanční příspěvek a do budoucna hračku na písek,
maminky od pana starosty karafiát a pamětní list. Na závěr se rodiče podepsali do kro-
niky a připili si s panem starostou a členkami SPOZ na zdraví svých dětí.
     V červenci nám přibyli další tři občánci a my už se těšíme na jejich vítání.

jubiLanti 2015
     Lednovou a dubnovou jubilantkou,
kterým Sbor pro Občanské záležitosti
popřál hodně zdraví a životní pohody, byly
paní Mária Mančíková a paní Jaroslava
Křepelková. V červnu a červenci pak další
krásné životní jubileum oslavili pan
Miloslav Lužný a pan Jiří Bělka. 
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     V těchto dnech také oslavili své krásné narozeniny i paní Marie Konupková a pan
Miroslav Tomášek. 

     ještě jednou všem moc "Gratulujeme!".

SPoLeČenSká kronika
Narodili se:                           jan vrána
                                            natálie kratěnová
                                            aneta kratěnová
                                            Petr Slouka

Životní jubileum oslavili:    pan miloslav Lužný
                                            pan jiří bělka
                                            paní marie konupková
                                            pan miroslav tomášek

Opustily nás:

paní mária vránová
pan jaroslav máj

víte že, . . . ?
. . . naše obec neZíSkaLa Dotaci na víceúČeLové hřiště ?
(zkusíme to příští rok a doufáme, že dopadneme lépe)

. . . 22. 6. ZaPoČaLy Práce na nové Střeše obecní ProDejny ?

. . . je hotová nová PaneLová ceSta v PoLiČkách Za StoDoLy ?

. . . Dne 15. 7. 2015 u náS vyStouPiLo uměLecké DivaDLo PoD
cirkuSovým Stanem k atona S a úČaSt Diváků byLa naD
oČekávání vySoká…? maLých i veLkých Diváků PřišLo 50 ?

. . . PřiPravujeme v obecní ProDejně možnoSt PLacení kartou ?
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. . . v Průběhu Září vám Do Schránek obecní úřaD DoruČí
obecní DotaZník ?
(dotazník se bude týkat života a dění v obci. Tímto bychom chtěli poprosit o jeho vy-
plnění - zabere Vám to opravdu jen několik minut a nám to moc pomůže…. Děkujeme)

. . . Se PřiPravuje nová obecně ZávaZná vyhLáška, a to venČení
PSů Po obci ?

. . . je PLánován ZákaZ vStuPu Do Zámecké ZahraDy Se PSem ?

. . . míStním  haSiČům  Se
PokaZiLa  haSiČSká  ciSterna
- k co nejrychLejší oPravě
PomohLa ProfeSionáLní jeD-
notka haSiČů Z ProStějova
(bezplatně poskytla náhradní díly) ?

. . . ZaStuPiteLStvo obce
DoStaLo nabíDku oD ZávoDu
žPSv na oDkuP náDrže ?
(v současné době zastupitelstvo zvažuje, jakým způsobem tuto nádrž převzít do ma-
jetku)

. . . v naší obci Se StáLe
ZDržuje bobr? byL ZahLéD-
n u t  S e  D v ě m a  m L a D ý m i
a PoStaviL Si 3 nové hráZe ?
(u železného mostu, na konci zámecké
zahrady a mezi ČOV a kamenným
mostem)

. . . v neDěLi 9.8.2015 hořeL na
"hartmance" travní PoroSt
a k tomuto Požáru PřijeLo 5
jeDnotek haSiČů ?
(přijeli hasiči z Nezamyslic, Brodku u
Prostějova, Doloplaz, Němčic nad Hanou
a Kojetína. Musím podotknout, že naši
hasiči byli u požáru jako první a požár byl
do hodiny uhašen)
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foto Z PáLení ČaroDějnic
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výLet na Zámky boSkovice a LySice
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Den Dětí - Zoo oLomouc
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